
Referat fra 2. bestyrelsesmøde 
 

Dato: 16. december kl. 18-21 

Tilstede: Mai, Adam, Cindy, Nanna og Camilla  

Referant: Camilla 

 

Nyt siden sidst 

- Hjemmeside:  

- Cindy har sat sig ind i det og lagt relevante dokumenter på hjemmeside. 

Budgetter vil komme derind.  

- Hvad skal derind - kontaktinformationer på Martin? Vil han modtage 

henvendelser. Cindy sender reminder til Martin angående spørgsmål. 

- Opgaver:  

- Vi skal have gjort opmærksom på hjemmeside og dens funktion  

- Cindy ligger alle relevante dokumenter fra USB stik ind på 

hjemmesiden 

- Facebookgruppe:  

- Der er tømt ud for dem som ikke er i Lejerbo.  

- Opgave: 

- Lav en fælles for alle beboer der hænges i opgaven. Og laver 

Facebookgruppe “Åbyvej/Lokesvej ERDA II” (Mai) 

- (Nanna) oploader dokument med beboerliste.  

- Forretningsorden  

- Mange ting kan ikke fyldes ud.  

- Email kommer på hjemmeside, facebook  

- Fjern unødvendige ting. 

 

Resume af Budgetkursus 

 

Grundejerforening  

- Per Juulsen - kollegiekontoret → kontakt 87328380/24820570 (Mai)  
- Der er møde i maj, hvor det er velkomment, at det er en af os der stiller op.  

- Ejerforening Åbyvej 77 

- Thomas Engstrøm  

- Ane Petrine  

- Ole Fabricius  

- Ejerforening Lokesvej 5 

- Jens Rasmussen  

- Søren Rasmussen  

- Jakob Kirkegaard  

- Grundejerforening Åbyen 

- Per Juulsen - kollegiekontoret → kontakt 87328380/24820570 (Mai)  
- Valg i maj 2021 

- Opgave:  



- Hvem skal vi snakke med, vi eksisterer, hvor kan vi få indflydelse. Hvordan 

får vi indflydelse på udendørsarealer. Find ud af den generelle kontakt, hvem 

ved noget. 

 

Beboers input 

- Udfordring med forskellige husordener fra Lejerbo og EDC. Strømlines til næste 

møde. 

 

Forslag til budget tiltag 

- Sociale tiltag - kan være alt fra arrangementer til bordebænke 

- Bordebænke  

- Spejle i P-kælder til orientering 

- Hjertestarter - man betaler selv for den. Køb boligforenings vedligeholds pakke. 

(Cindy undersøger pris på hjertestarter) 

- Altaner - skal stue hæfte for altaner? kan man låne til altaner og så stige x antal 
beløb. eller kan den individuelle råderet beslutte, at de enkelte beboer kan få 
altaner. (Adam undersøger → kan det gå under råderet eller skal det være en del af 
budgettet). Kontakt evt. Lars 

- Kogeplader + ovn - skal udskiftes inden for nærmeste fremtid. Vi mangler induktion!  

- Sokkelskuffe 

- Alle boliger skal have kælderrum. Så det bliver en del af huslejepris. Kan man 

leje/købe. Kan lejerbo på sigt overveje at købe depotrum eller p-plads til fordelagtig 

pris.  

 

Andet:  

- Hvad gør vi i tilfælde af, at vi arrangerer fastelavn og hvis nogle fra EDC vil være 

med?  

 

Opgaver:  

- Opgave: Seddel til opgave  

- Info om facebook, info om hjemmeside, mailadresse 

- Opgave: Drev - læg alle dokumenter fra USB ind. (Camilla) 

- Opgave:  


